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MØTEREFERAT 

 
Utvalg: Brukerutvalget ved Universitetssykehuset Nord-Norge HF 
Møtested: UNN Harstad – møterom Utsia 
Dato: 25.05.2023 kl 08.30-15.26 

 
Tilstede:  Nina Nedrejord konstituert nestleder 

Nina Benjaminsen endret til Jensen 
Ulf J Bergstrøm 
Lisbeth Dyrstad 
Thomas Engelskjøn 
Sidsel Haldorsen 
Ingolf Kvandahl 
Margrethe Larsen 
Gudmund R Johansen 

 
Forfall: Terje Olsen leder 

Esben Haldorsen nestleder 
 

Fra adm.:  Administrasjonssjef Ingrid Lernes Mathiassen 
Administrasjonskonsulent Hilde A. Johannessen (referent) 

 
 

Saksliste 
 

BU-26/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 
Innkalling og saksliste ble gjennomgått. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget godkjente innkalling og saksliste. 

 
 

BU-27/23 Godkjenning av referat fra Brukerutvalgets møte 22.03.2023 
Referatet ble gjennomgått. 

 
Vedtak: 
Referatet ble godkjent med endringen som anført. 

 
 

BU-28/23 Orientering fra Strategisk samarbeidsutvalg (SSU) 
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Samhandlingssjef Glenn-Helge Hattmann og prosjektleder for Stormottakersatsingen, Per 
Erlend Hasvold orienterte og svarte ut spørsmål. 

 

- Hva prioriterer partnerskapsarbeidet i forhold til stormottakerne? 
Partnerskapsarbeidet er godt forankret i prosjektet. En viktig del er å utvikle PST- 
piloten(personsentrerte, helhetlige helsetjenester), og finne felles løsninger mellom foretak 
og kommuner. 

 

- Har organiseringen av SSU gitt noen gevinst i forhold til stormottakerne? 
Dette er et kontinuerlig, pågående arbeid. 

 

- Videreføring av SSU. Hva sier departementet? 
Helsefelleskapet som organisering blir videreført. Organiseringen er nødvendig for 
samarbeid, spesielt for pasienter med sammensatte behov. 

 

- Hvordan involveres Brukerutvalget i forhold til kommunene/samarbeid? 
Strategisk samarbeidsutvalg har involvert brukere på mange ulike nivå. Brukerne har 
stemme- og talerett i SSU, i FSU og i overordnet revisjonsutvalg. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget takker for orienteringen. SSU fungerer etter intensjonen med den følge avat 
pasienten får en helhetlig oppfølging. Brukerutvalget ser frem til videre utvikling av SSU. 

 

 

BU-29/23 Orientering Psykisk helse og rus 
Klinikksjef ved Psykisk helse- og rusklinikken, Eirik Stellander, orienterte: 

 

- Økt beredskap i psykiatrien, kapasitetsutfordringen og overbelegg 
Det er 216 sengeplasser totalt i psykiatrien i Troms, men trykket er i Tromsø. 
Rett over påske var det overbelegg på akutt- og døgnenheten ved Åsgård sykehus. Det var 
60 pasienter på 45 sengeplasser. Den 14.04.2023 gikk Psykisk helse- og rusklinikken over til 
gul beredskap, og UNN gikk over til grønn beredskap. Det er gitt litt handlingsrom for å 
igangsette tiltak for forbedring, men målet er ikke nådd enda. Det arbeides med å styrke 
kapasiteten for å få bedre pasientflyt. 

 

- Utarbeidelse av informasjon til pasienter og pårørende i forbindelse med 
innleggelser på DPS (Distriktspsykiatrisk Senter) 

UNN har nettsider og informasjon om de ulike tjenestetilbudene i klinikken. Det ses på ny 
klinikkstruktur for å få et bedre tjenestetilbud med god nok kvalitet, og det ses også 
på informasjon om tjenestetilbud på DPS mot pasient og pårørende. Arbeidet er ikke ferdig. 

 

- Hvordan er PHRK (Psykisk helse- og rusklinikken) organisert i Harstad (og DPS-ene) 
- DPS (SPHR) i Nordreisa : Poliklinikk, døgnenhet, akutteam og Fact-team(fleksibel 
oppsøkende team) 
-DPS i Tromsø (poliklinikken og døgnenheten på Åsgård): 2 sengeposter, akutteam og Fact- 
team 

I tillegg er det poliklinikk og døgnenhet på Storsteinnes 
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-DPS i Midt-Troms Silsand: Sengepost, poliklinikk og fact.team 
-DPS i Sør-Troms Harstad: Døgnenhet, poliklinikk og akutteam 
-DPS i Ofoten Narvik: poliklinikk, døgnenhet. Når NUN er ferdig blir det et tettere samarbeid 

 

Organiseringen gjør det vanskelig å få bemannet disse enhetene på en stabil måte mht 
spesialister og sykepleiere. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget takker for god informasjon. Brukerutvalget ser med bekymring på 
situasjonen i PHRK, at pasienten ikke får tilfredsstillende behandling som følge av 
overbelegg, mangel på spesialister og lite hensiktsmessige bygninger. 
Brukerutvalget ser behov for å øke antall plasser i sikkerhetspostene. 
Brukerutvalget håper bygging av nye Åsgård lar seg realisere om ikke for lang tid. 

 
 

BU-30/23 Direktørens time 
Driftsleder i Harstad, Gina Johansen, og konst. viseadministrerende direktør UNN Tromsø, 
Einar Bugge, svarte på innspillene som har kommet til direktørens time etter en kort 
faktaorientering fra Gina Johansen om Harstad sykehus. 

 

- Ombygging og tilrettelegging mht sykehusapoteket, hva betyr det for lokalitetene 
for øvrig ved Harstad sykehus? 

- Utsalget er pr i dag rett innenfor hovedinngangen, men det er behov for mer plass. 
Det er utarbeidet en tegning med forslag til løsninger, og det arbeides med dette. 

 

- Hvordan er det faglige tilbudet i Harstad? 
- Se egne orienteringer, sak 32/2023 og 33/2023. 

 

- Hvordan er rekruttering og bemanning, venteliste og funksjonsfordeling? 
UNN Harstad har pr i dag lavere venteliste enn tidligere, men høyere AML-brudd. 
Hovedtyngden av utskrivningsklare pasienter har vært konsentrert på èn klinikk, 
Medisinsk klinikk. Avvik ble sendt til kommunen og dette førte til endringer, blant 
annet bedre koordinering mellom sykehuset og kommunen. Disse endringene har 
ført til at det fra 17 utskrivningsklare pasienter, nå er kun 1-4 pasienter. Pasientene 
har også kortere liggetid. 

 

- Hvilke behandlingstilbud har Harstad sykehus i forhold til Narvik og Tromsø? 
Stort akuttsykehus mellom Bodø og Tromsø 
Spesialistpoliklinikk 
Akutt- og mottaksmedisin 
Røntgenseksjon (ny CT-maskin straks på plass) 
Klinisk biokjemi og laboratoriemedisin 
Anestesi, operasjon og intensiv 

Ortopedisk seksjon 
Kirurgisk avdeling – gastro og urologi 
Fysikalt medisinsk rehabiliteringsseksjon (også for Sør-Troms og Ofoten) 
Medisinsk avdeling 
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Onkologi 
Føde- og gynekologisk seksjon (fødeavdeling) 

 

Harstad UNN er også en stor helsefaglig utdanningsarena. 
 

- Båtambulansetjenesten i Sør-Troms – status 
- UNN Harstad har en avtale med Troms fylkestrafikk om døgnberedskap på ferga over 
Toppsundet. Ferga frakter ambulanse over til øyriket. Brukes jevnlig. 
- UNN Harstad har avtale med redningsselskapet (kommunen) om bruk av 

sjøredningskorpets båt i Harstad for øyer uten fergeforbindelse i øyriket. Avtalen 
vurderes sagt opp, da tjenesten ikke har vært benyttet på 2,5 år. 

- Felles avtale med Nordlandssykehuset, Narvik og Tysfjord: Rutebåt, ca 5 oppdrag pr. 
år. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget takker for informasjon om oppbygging og drift av Harstad sykehus. 
Sykehuset er godt dekket av spesialister innen mange felt. 
Brukerutvalget føler seg trygg på at pasientbehandlingen er av god kvalitet. 

 

 

BU-31/23 Omvisning Harstad sykehus 
Driftsleder Gina Johansen tok Brukerutvalget med på en liten omvisning på sykehuset i 
Harstad, slik at Brukerutvalget skulle få et lite inntrykk av bygget. Ved Fødeavdelingen fikk 
Brukerutvalget se ut mot tomta som skal bli det nye Helsehuset. 

 
Om sykehuset UNN Harstad: 

- 104 sengeplasser på sykehuset 
- Ca 850 månedsverk, ca 950 ansatte 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget takker for omvisningen og informasjonen underveis. 

 

 

BU-32/23 Orientering: Brokksenteret i Harstad 
Kirurgisk avdeling ved overlege Bård Soltun orienterte. Avdelingen har hovedsakelig kirurgi 
innenfor mageregionen: Kreftkirurgi på tykktarm, nyre og blære, og rekonstruktiv kirurgi. 

 

Noen nisjer i Harstad: - Gastroenterologisk kirurgi: 
- Brokksenter – alle typer brokk 
- Tarmkirurgiske inngrep i brysthulen 
- Kreftkirurgi på tykktarm 
- Urologisk kirurgi: 
- Kikkhullskirurgi på nyre 
- Kikkhullskirurgi på barn 
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Kirurgisk avdeling ønsker å ta del i den kirurgiske teknologiske utviklingen, men mangler en 
robot. En slik robot kan brukes til all type kikkhullskirurgi, og vil lette arbeidet på mange 
områder. Sykehuset har størst vekst innen brokkirurgi. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget vil skryte av kompetansen som er bygget opp i Kirurgisk avdeling Harstad. 
Brukerutvalget ønsker Brokksenteret lykke til videre. 

 
 

BU-33/23 Orientering Forskningsprosjekt på IBS ( irritabel tarmsyndrom) 
Muntlig orientering ved avdelingsleder Medisinsk avdeling Siv Jorun Olsen og stipendiat 
Linn Skjevling. 
Forskning er viktig for kvalitetsutviklingen ved sykehuset, og er også sykehusets ansvar. 
Forskning foregår ved 4 seksjoner med totalt 7 enheter. Personellet er stabilt, og kompetansen 
er på nasjonalt nivå. 
Denne studien vil undersøke om tarmflorabehandling kan brukes mot irritabel tarmsyndrom. 

 
- Irritabel tarmfunksjon rammer ca 10 % av befolkningen 
- Våren 2023 ble det opprettet en fecesbank i Harstad som den eneste i landet 
- Brukerrepresentant er med i alle UNN Harstads studier 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget takker for informasjon om alle forskningsprosjektene ved Medisinsk avdeling 
UNN Harstad har gjennomført og satt i gang, i avslutning med FMT (Fekal microbiota 
transfusjon). 

 
 

BU-34/23 Høyring - Endringar i helsepersonelloven og helsetilsynsloven 
(Oppfølging av forslag frå Pasientovergrepsutvalget) 
Konstituert nestleder Nina Nedrejord orienterte kort og Brukerutvalget kom med innspill til 
høringen. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget har ingen innsigelser til høringen, og støtter endringsforslagene. 

 
 

BU-35/23 Høring: Nasjonale faglige råd om forhåndssamtaler og planer ved 
begrenset forventet levetid 
Konstituert nestleder Nina Nedrejord orienterte kort og Brukerutvalget kom med innspill til 
høringen. 

 
Vedtak: 
Brukerutvalget ønsker å komme med en uttalelse til høringen med endring og tilføyelse: 

 

1. Forhåndssamtaler 
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Følgende avsnitt: ... Forhåndssamtalene bør ta tar utgangspunkt i pasientens livssituasjon og 
hverdag, og ivareta bredden av pasientens liv, både det fysiske, psykiske, sosiale, 
kulturelle(legges til), åndelige og eksistensielle. 

 

2. Opplæring og veiledning 
Første setning: Det bør må legges til rette for støtte, systematisk etisk refleksjon og 
erfaringsdeling for helsepersonellet. 

 

Forøvrig er Brukerutvalget veldig førnøyd med at det kommer faglige råd om 
forhåndssamtaler og planer ved begrenset forventet levetid da vi ser dette som svært viktig 
for personer i denne livssituasjonen. 

 
 

BU-36/23 Orienteringssaker 
BU-36/23-1 Rapportering fra prosjekter og arbeidsgrupper 

 

 

BRUKERUTVALGET UNN – PROSJEKTER, UTVALG OG ARBEIDSGRUPPER  
 

TERJE OLSEN (terje.olsen@unn.no, 92 46 72 14) 
1. Styret Ved UNN (vara Esben Haldorsen) 
Status/merknader: 
Nina deltok på styremøte 24.05.2023 og orienterte. 
Det ble på møtet blant annet tematisert hvordan det kan være både hindringer og hjelp på veien mot 
de ulike mål. 

 
2. Strategisk Samarbeidsutvalg (SSU) (vara Esben Haldorsen) 
Status/merknader: 
Ulf orienterte kort. 
Dette var det tredje møtet som ble gjennomført, og de har kommet brukbart igang. De har fått i gang 
et godt system 

 
3. Sykehusapotekets brukerutvalg (vara Lisbeth Dyrstad) 
Status/merknader: 
Brukerrepresentant forfall. 
Nytt brukerutvalg opprettet. Kvalitet og sikkerhet er viktig. Brukerrepresentant forfall til møtet. 

 
4. Strategisk plan for utvikling av kliniske fagområder i NOR og K3K (Styringsgruppe K3K og NOR) 
Status/merknader: 
Brukerrepresentant forfall. 
Arbeidet har stoppet opp foreløpig. Brukerrepresentant forfall til møtet. 

 
5. FSU Rekruttering og stabilisering (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Gøril Bertheussen. 
Rekruttering og stabilisering av helsepersonell. Laget forslag om tiltak i rekruttering og stabilisering. 
Brukerrepresentant forfall til møtet. 

 
6. Porteføljestyret 
Status/merknader: 

mailto:terje.olsen@unn.no
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Ikke skjedd noe nytt. Brukerrepresentant forfall til møtet. 
 

ESBEN HALDORSEN  (esben@marborg.no, 99 56 00 47) 
7. Nye UNN Narvik – BU-representant (vara i styringsgruppen) 
Status/merknader: 
Hvordan helsefellesskapet fungerer. 
Brukerrepresentant forfall til møtet. 

 
8. Fondsstyre for Barnefond UNN Narvik 
Status/merknader: 
Merete Kristiansen, Narvik sykehus 
Brukerrepresentant forfall til møtet. 

 
 

NINA NEDREJORD   (ninanedrejord@gmail.com, 95 73 38 44) 
9. KVAM-utvalg Akuttmedisinsk klinikk (vara Thomas Engelskjøn) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Jon Mathisen. 
Brukerrepresentanten ble invitert på et møte angående ambulanseflytjenesten og organiseringen av 
den. Det er pr i dag èn i sør og èn i nord. Det kom frem at det er helt ulike behov i nord og sør. Derfor 
er det nødvendig med to tjenester til lokalisasjoner for koordinering av ambulanseflyene, både i nord 
og i sør. 

 
10. KVAM-utvalg Psykiatri- og rusklinikken (vara Nina Benjaminsen Jensen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Eirik Stellander. 
Brukerutvalget fikk fin orientering i dagens møte 25.05.2023 av Eirik Stellander. 

 
 

11. Prehospitalt sepsisregister og forskningsprosjektet (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Ikke hørt noe. 

 

12. Referansegruppe til prosjekt Brukerbanken (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Merethe Saga Lønnum kalles inn til BU ved første anledning. 

 

13. Samisk kompetansegruppe – arbeidsgruppe (vara Ingolf Kvandahl) 
Status/merknader: 
Inger Lise Ebeltoft. 
Kommet i gang og laget planer for høsten. 

 

NINA BENJAMINSEN JENSEN(nina.jensen@unn.no, - 94 98 76 86) 
14. Styringsgruppe for Nybygg psykisk helse- og rusbehandling i Tromsø – konseptfase 

- observatør til overordnet medvirkningsgruppe (og Margrethe Larsen) 
Status/merknader: 
Tor-Arne Hanssen. 
Møte 17.01.2023. Konseptfasen er avsluttet. Videre arbeid følges opp av linjeledelsen. 

 

15. Utviklingsplan UNN 2020-2038: Underarbeidsgruppe 
Status/merknader: 

mailto:esben@marborg.no
mailto:ninanedrejord@gmail.com
mailto:nina.benjaminsen@unn.no
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Ikke hørt noe. 
 

16. Utvikling av tilbud til voksne med alvorlig psykisk sykdom og rusproblemer 
Status/merknader: 
Ikke hørt noe. 

 
17. FSU Psykisk helse og rus (vara Esben Haldorsen) 
Status/merknader: 
Møtene går sin gang. I hht mandatet under tvungen psykisk helsevern, jobbes det videre med de 
utfordringer som er og områder til forbedring. Erfaringer fra videobruk mm. Mulighet for 
undersøkelser der de bor, og få veiledning ut i kommunene? 

 
18. Stormottakersatsingen (vara Sidsel Haldorsen) 
Status/merknader: 
Per Erlend Hasvold. 
Ulf orienterte. 

 

ULF J BERGSTRØM (ulf.jack.bergstrom@unn.no, 95 20 42 53) 
19. Prostatasenteret ved UNN 
Status/merknader: 
Tor Knutsen. 

 
18. Stormottakersatsingen (vara Sidsel Haldorsen) 
Status/merknader: 
Per Erlend Hasvold. 
Ny del av prosjektet, Plattform for pasientsentrerte tjenester: Deltakelse i workshop der målet er å 
lage en plattform for helsearbeidere. Møte uke 22. 

 
20. KVAM-utvalg Kirurgi-, kreft- og kvinnehelseklinikken (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Rolv-Ole Lindsetmo. Kontaktperson Merete Andreassen. 
Neste møte 15.06.2023. 

 
21. FSU Faglig samarbeidsutvalg for akuttmedisinsk samhandling (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Møte 23.03.2023. 
Uklarheter rundt ansvarsforhold når legevaktslege og ambulanse er involvert i pasientbehandlingen. 
Den som er fysisk tilstede har ansvaret. Det ses også på trygg akuttmedisin sine prosedyrer bla. 
revisjon av sepsisprosedyre. Det er etablert en arbeidsgruppe for akutt alvorlig traume. 
Dette er en FSU med stor faglig tyngde, med mange spesialister som deltar, mange fagutrykk og stort 
engasjement for det beste for pasienten. 

 
22. SSU: Revisjonsutvalg for utarbeidelse av samarbeidsavtaler for helsefellesskapet Troms og 
Ofoten 
og 
22. Arbeidsgrupper – Revisjon av tjenesteavtalene i Helsefellesskapet (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Vært 6 møter. Redusert avtalene fra 12 til til 9. Avtalene gjelder alle 24 kommunene mot UNN. 

 
 

LISBETH DYRSTAD (lisbeth.dyrstad@hotmail.com, 90 97 63 46) 

mailto:ulf.jack.bergstrom@unn.no
mailto:lisbeth.dyrstad@hotmail.com
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23. KVAM-utvalg Nevro-, ortopedi- og rehabiliteringsklinikken (vara Sidsel Haldorsen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Bjørn-Yngvar Nordvåg. (Toril D Nilssen). 
Ikke vært møte. 

 
24. FSU Fastlegerådet (vara Ingolf Kvandahl) 
Status/merknader: 
Ikke vært møter. 

 
25. Forskningsutvalg NOR 
Status/merknader: 
Møte 26.05.2023. 

 

26. Postdoc – søknad PhD til Forskningsutvalget 
Status/merknader: 
- 

 
27. Poliklinikkprogrammet ved UNN 
Status/merknader: 
Målet er å få behandlingstiden ved UNN ned. Årshjulet. 
Mer bruk av digitale hjelpemidler. Intern revisjon i avdelingen. Mindre lokal motstand for endringer i 
dette prosjektet. 

 
 

28. Arealprosjekt røntgen Breivika 
Status/merknader: 
Oppstart uke 10. Utvikle en overordnet plan for røntgenavdelingen på UNN Breivika. 

 

THOMAS ENGELSKJØN (heithomas@hotmail.com, 92 66 01 01) 
29. Parkeringsutvalget - Mobilitetsutvalget (vara Nina Benjaminsen) 
Status/merknader: 
Nytt navn: Parkerings- og mobilitetsutvalget. 
Møte 16. mai. Pårørende for barn kan få refundert parkeringsutgifter, og det jobbes med et system 
for å forenkle dette. Antall parkeringsplasser for frivilliget økes fra 3 til 4. Etter at bompengeavgiften 
kom til Tromsø, er det registrert færre biler på parkeringsplassene ved UNN. Utvalget skal vurdere 
om de skal begrense antall parkeringsplasser. 
Ved bygging av ny legevakt vil UNN naturlig miste en del parkeringsplasser. 

 
30. Etablering av robotassistert PCI 
Status/merknader: 
Ikke hørt noe. 

 
31. Regionalt prosjekt for digitale pasienttjenester – brukerpanel 
Status/merknader: 
Markus Rumpsfeld. 
Møte hver 6. uke. Ser på Helse.norge.no. om det kan være noen forbedringer o.a. 

 

SIDSEL HALDORSEN  (sidselhaldorsen168@gmail.com, 93 49 09 72) 
32. Utviklingsplan UNN 2020-2038: Underarbeidsgruppe Bemanning/kompetanse 
Status/merknader: 
Ikke vært på noen møter. 

mailto:heithomas@hotmail.com
mailto:sidselhaldorsen168@gmail.com
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33. FSU Samhandlingsavvik 
Status/merknader: 
Møte 15.12.2022. Ikke vært i møte. 

 

INGOLF KVANDAHL  (kvandahli@gmail.com, 93 49 09 72) 
34. Kvalitetsutvalget i UNN (vara Lisbeth Dyrstad) 
Status/merknader: 
Internrevisjon. Krevende implementering av tiltak – endring i flere avd. Somatisk akuttmottak. 
Antibiotikastyring i UNN. 
Møte 2. mai. Var ikke tilstede. 

 
35. KVAM-utvalg Hjerte- og lungeklinikken (vara Gudmund Johansen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Kristian Bartnes. 
Svikt i epostadressen. 

 

36. Nye UNN Narvik – skilting 
Status/merknader: 
Avklaring 2023. Har ikke hørt noe. 

 

MARGRETHE LARSEN (margrethe.helene.larsen@unn.no) 
37. KVAM-utvalg Diagnostisk klinikk (vara Nina Benjaminsen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Grete Åsvang (Bente Aune). 
Møte 21.04. : Nytt tilbud til de ansatte – Arbeidsglede. 

 

38. KVAM-utvalg Operasjons- og intensivklinikken (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Klinikksjef Eva-Hanne Hansen. 
Møte 03.05.2023. God ivaretakelse av pasienter, god informasjon av pårørende mm. 

 

39. KVAM-utvalg Medisinsk klinikk (vara Thomas Engelskjøn) 
Status/merknader: 
Klinikksjef David Johansen. 
Møte 15.05.2023 – Utstyrsparken diskutert. 

 

GUDMUND R JOHANSEN (gudmund.ruben.johansen@gmail.com, 90 56 40 66) 
4. Strategisk plan for utvikling av kliniske fagområder i NOR og K3K (prosjektgruppe K3K) 
Saken er lagt i bero. 

 
40. FSU Digital samhandling 
Status/merknader: 
Glenn-Helge Hattmann. 
Første møte 21.05.2023. gikk gjennom mandatet. Ledervalg Bjørn Iver Strand, seksjonsleder 
preanalyse. 

 

KIRSTI BAARDSEN (kibaards@gmail.com, 99 79 31 67) 
41. Frivillighetsrepresentant i Frivillighetsgruppen (vara Lisbeth Hansen) 
Status/merknader: 
Ny frivillighetskoordinator Susanne Ryan. 

mailto:kvandahli@gmail.com
mailto:margrethe.helene.larsen@unn.no
mailto:gudmund.ruben.johansen@gmail.com
mailto:kibaards@gmail.com
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4. Strategisk plan for utvikling av kliniske fagområder i NOR og K3K (prosjektgruppe NOR) 
Status/merknader: 
Saken er lagt i bero. 

 
42. KEK – Klinisk etisk komité (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Jevnlig møte. Både juridiske og etiske avklaringer. 

 
22. SSU: Revisjonsutvalg for utarbeidelse av samarbeidsavtaler for helsefellesskapet Troms og 
Ofoten 
og 
22. Arbeidsgrupper – Revisjon av tjenesteavtalene i Helsefellesskapet (vara Kirsti Baardsen) 
Status/merknader: 
Gjennomgang av de ulike undergruppenes arbeid. Planlagt å lage en mal til alle samarbeidsavtalene. 
Begge BU-representantene med som fulle deltakere i revisjonsutvalget. Møte 31.01.2023. BU-repr. 
sitter ikke undergruppene. Utfordring å få personell til undergruppene. 

 
43. Samvalg – bukspyttkjertel mm 
Status/merknader: 
- 

 

MILDRID PEDERSEN (hpeder@online.no, 90 59 47 19) 
44. Helse I Arbeid (vara Terje Olsen) 
Status/merknader: 
Samarbeide mellom helse og NAV for å få folk tilbake i arbeid. 

 

MARTIN ANDRE MOE (martin.a.moe@gmail.com, 41 46 36 07) 
45. Referansegruppe for behandlingshjelpemidler 
Status/merknader: 
Ikke skjedd noe her, jf tilbakemelding fra Martin A Moe 23.05.2023. 

 

MERETHE SAGA LØNNUM (merethe.saga.lonnum@unn.no, 91 53 60 78) 
46. Utviklingsplan UNN 2020-2038: Arbeidsgruppe overordnet 
Status/merknader: 
Prosjektet skulle være ferdig i september 2022. Er det ferdig? 

 

MERETE KROHN (merete-kr@outlook.com, 95 24 25 05) 
47. Utprøvingsprosjekt: Hjelpemiddel Dolley 
Se egen sak under referatsaker til møtet i BU 25.05.2023. 

 

PAUL DAHLØ (pachr-d@online.no, 97 71 87 00) 
48. KlinReg-prosjektet – likeverdige helsetjenester uansett hvor du bor 
Veldig liten framdrift i Klin-Reg-prosjektet. Prosjektet er delt opp i 4 arbeidspakker, med en 
brukerrepresentant i hver. Den 6. februar 2023 ble det gjennomført et Teams-møte for 
brukerrepresentantene, med tema hvordan brukerrepresentantene kan delta. Dårlig frammøte. 

 

Vedtak: 
Brukerutvalget gjennomgikk rapporteringen fra prosjekt og arbeidsgrupper og tar saken til 
orientering. 
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BU-37/23 Referatsaker 
Følgende vedlegg fremlegges: 

 

1. Protokoll fra møte i Regionalt Brukerutvalg, 15.03. og 21.03.2023 
2. Referat fra møte i BU Finnmarkssykehuset, 15.-16.03.2023 
3. Referat fra møte i Kvalitetsutvalget, 21.03. og 02.05.2023 
4. Referat fra møte i BU Nordlandssykehuset, 22.03. og 19.04.2023 
5. Protokoll fra møte i BU Helgelandssykehuset, 23.03. og 28.04.2023 
6. Referat fra møte i BAU, 17.04. og 15.05.2023 
7. Rapport etter test av prototype Dolly pasientvogn ved UNN den 26.- 

27.04.2023 
 

Vedtak: 
Brukerutvalget tar referatsakene til orientering. 

 
 

BU-38/23 Eventuelt 
 

- Brukerutvalget er veldig imponert over de gode orienteringene de har blitt presentert 
fra enkelte ansatte ved Harstad sykehus og fra driftsleder Gina Johansen, samt nydelig 
mat og servering. De er veldig godt fornøyd. 

 

- Brukerutvalget ønsker å orientere om besøket i Harstad ved å invitere Pingvinavisa til 
Brukerutvalgets neste møte for intervju og publisitet i avisa. 

 
Nina Nedrejord (sign.) Hilde A Johannessen(sign.) 

konstituert nestleder sekretær 
 

 

Referatet godkjennes endelig i BU-møte 19.09.2023.Kopi til: 

- Helse Nord RHF ved Regionalt Brukerutvalg, 8038 Bodø 

- Brukerutvalget Nordlandssykehuset, Postboks 1480, 8092 Bodø 

- Sissel Eidhammer, Nordlandssykehuset 

- Brukerutvalget Helgelandssykehuset, Postboks 601, 8607 Mo i Rana 

- Brukerutvalget Helse Finnmark, Sykehusveien 35, 9616 Hammerfest 

- Brukerutvalget Sykehusapoteket, Postboks 6147, 9291 Tromsø 

- Pasient og brukerombudet i Troms, Fylkeshuset, 9296 Tromsø 

- Pasient- og brukerombudet i Nordland, Statens Hus, 8002 BODØ 

- Pasient- og brukerombudet i Finnmark, Hamnegt. 3, 9600 Hammerfest 

- Klinisk etikkomite UNN v/Bård Forsdahl 

- Lærings- og mestringssenteret, UNN v/ Marita Pedersen 

- Kreftforeningen v/ Wenche P Kjølås 

- Ungdomsrådet UNN v/ Marit Nordmo 


